
Title (en)
Method and apparatus for making bags with handles

Title (de)
Verfahren und Vorrichtung zur Herstellung von Beuteln mit Tragegriffen

Title (fr)
Procédé et appareil pour la fabrication de sacs à poignées

Publication
EP 0830937 A1 19980325 (DE)

Application
EP 96115023 A 19960919

Priority
EP 96115023 A 19960919

Abstract (en)
The method involves first feeding source material for the bag handles (48) in the form of a single material strip (20) which is then continuously
separated into several parallel strips (38,40) for the individual handles. The tensioning of the source material strip is controlled so that the pull-in
speed for one strip section (38) is determined by the working speed of a corresponding handle laying device, and the tensioning of the other strip
section (40) is adjusted to a value which is in proportion to the tensioning of the source material strip.

Abstract (de)
Verfahren zur Herstellung von Beuteln (12) mit Tragegriffen (48), bei dem das Ausgangsmaterial für die Tragegriffe als Endlosmaterial zugeführt
wird und mindestens zwei Tragegriffe an jedem fertigen oder noch unfertigen Beutel angebracht werden, dadurch gekennzeichnet, daß das
Ausgangsmaterial für die mehreren zu einem Beutel (12) gehörenden Tragegriffe (48) zunächst in der Form eines einzigen Materialstreifens (20)
zugeführt wird, der dann kontinuierlich in mehrere parallele Teilstreifen (38, 40) für die einzelnen Tragegriffe aufgeteilt wird. <IMAGE>
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